
           Skolebestyrelsesmøde Kirke Hyllinge skole  
Torsdag 28/9 kl. 18.00-20.00 i personalerummet 

 
Deltagere: 
Lars Peter Nielsen, Mike Christensen,  
Medarbejderrepræsentanter:  Ole Valdau, Tina Lauridsen,  
Elevrådsrepræsentanter: Alberte Vedel  
Jakob Sjørslev, Birgit Villebro, Ronnie Hansen 
Afbud: Rikke Sofie Møller, Tobias Winkel, Henning Møller Christensen, Christa Horsbøl Rasmussen 
Fraværende: Steven Esp Nielsen, Louise Damgård Hansen, Anders Seidling 
 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden  
Godkendt 
 

2. Nyt fra elevrådet 
Der har været afholdt et møde i år. 
De har drøftet elevernes halordning.  
Hele elevrådet deltager i fælles elevrådsdag 6/10. På næste møde skal elevrådet finde årets 
fokusområder. Hun forventer, at røgfri skole og respekt for forskellighed vil være områder, der 
arbejdes videre med.  

 
3. SFO mål og indholdsplaner 

Mål: orientering og drøftelse af proces 
SFO-leder, Ronnie fremlægger. 
Se bilag 
Ronnie orienterede om processen, der er sat i gang for at løse opgaven med at udarbejde mål og 
handleplaner. Det vægtes højt at inddrage medarbejderne i processen for at skabe størst mulig 
mening, motivation og ejerskab. Forslaget til mål og handleplaner forelægges bestyrelsen i 
december.  
Alberte fandt anledning til at give en kæmpe anerkendelse af pædagogernes engagement i at give 
eleverne opmærksomhed og oplevelser.  

 
4. Kontaktforældremøde 9/11 

Mål: drøftelse af indhold og form  
Vi skal finde ny dato for afholdelse af mødet.  
Temaer vi skal præsentere og drøfte kunne være: fællesskaber, den fortsatte og øgede indsats i 
forhold til forventningen om, at flest mulige elever fra distriktet skal lære og trives i skolen. Det kan 
være en god ide at visualisere en tidsplan for de kommende ændringer.  
Vi skal udarbejde et referat, som efterfølgende sendes ud til hele forældrekredsen.  
Vi skal sørge for at aktivere deltagerne i dialog f.eks. om kontaktforældreopgaverne. 
Tidsrammen skal være 2-2½ time.  
Der skal lægges op til efterbehandling som opfølgning på mødet.  
Vi nedsætter en arbejdsgruppe, som planlægger detaljerne i mødet: Jakob, Lars Peter, Mike, Ronnie 

 



5. Nyt fra ledelsen 
a) Personale 
Vi har ansat en ny viceskoleleder, Rikke Strange, som tiltræder 1/11. 
Den nye administrative medarbejder, Malene begynder den 2/10. 
Vi har ansat 2 lærere til opgaver i indskolingen: Pia og Lene 
Vi har ansat 1 pædagog til SFO og 1. årgang, Julie og 1 pædagog til klubben, Torben 
b) Budget 2024 
Der er indgået budgetforlig, som indebærer at der afsættes nye midler til folkeskolen. Desværre er 
næsten alle besparelser på CBL-området fastholdt – hvoraf SFO står for den største del. Besparelsen 
på skoleledelse iværksættes ikke. Der er afsat 3 mio. til kompetenceudvikling det første år, hvilket 
giver godt udgangspunkt for forberedelsen af øget inklusionsopgave.  
Det er positivt, at halprojektet fortsat er på anlægsbudgettet.  
Der er sparet 37,9 mio, og der er fundet midler til udvidelser p.g.a. mulighed for at bruge 12 mio. 
mere.   
c) Forældremøder, Lejrskoler, Grøn Uge, fagdag, fællesarrangementer, teamsamarbejde 

 
6. Nyt fra andre 

Tina glæder sig på personalets vegne til, der bliver fuld bemanding i ledelse og administration 
 
 


